



التاريخ: 14 يوليو 2020م

تحية طيبة وبعد،

**الموضوع: النتائج الأولية غير المدققة لفترة الستة أشهر المنتهية في 30 يونيو 2020م**

وفقاً للمادة (280) من اللائحة التنفيذية لقانون سوق رأس المال الصادرة عن الهيئة العامة لسوق المال، تعلن شركة النهضة للخدمات ش.م.ع. عن أدائها عن النتائج الأولية غير المدققة لفترة الستة أشهر المنتهية في 30 يونيو 2020م:

نسبة التغيير	المبالغ بآلاف الريالات		
	النصف الأول 2019م	النصف الأول 2020م	
			<b>العمليات التشغيلية المستمرة</b>
7.3%	51,058	<b>54,801</b>	الإيرادات
(3.0%)	(45,752)	<b>(47,105)</b>	تكاليف التشغيل
45.0%	5,306	<b>7,696</b>	الربح من العمليات التشغيلية
12.1%	(2,672)	<b>(2,348)</b>	تكاليف التمويل
98.9%	(650)	<b>(7)</b>	الضرائب
169.2%	1,984	<b>5,341</b>	صافي الربح بعد الضرائب من العمليات التشغيلية المستمرة
			<b>العمليات التشغيلية غير المستمرة</b>
-	10,611	-	صافي الربح بعد الضرائب من العمليات التشغيلية غير المستمرة (ملاحظة 1)
(57.6%)	12,595	<b>5,341</b>	صافي الربح
			<b>صافي الربح المنسوب إلى:</b>
(48.9%)	7,831	<b>4,001</b>	المساهمين في الشركة الأم
(71.9%)	4,764	<b>1,340</b>	حقوق الأقلية (ملاحظة 1)
(57.6%)	12,595	<b>5,341</b>	

**ملاحظات:**

1. صافي الربح بعد الضرائب من العمليات التشغيلية غير المستمرة للنصف الأول من عام 2019م تمثل صافي ربح توياب للطاقة والملاحة المحدودة (توياب). حقوق الأقلية للنصف الأول من عام 2019م يشمل حقوق الأقلية المتعلق بتوياب والبالغ 4.5 مليون ريال عماني. قامت النهضة للخدمات ببيع توياب في الربع الثالث من عام 2019م.
2. إن هذه الأرقام عبارة عن تقديرات والحسابات غير المدققة للنتائج الفعلية من المحتمل أن تكون مختلفة عن هذه الأرقام إلى حد ما.
3. يتوافق التأثير المؤقت لجائحة كوفيد 19 في الربع الثاني مع المعلومات المقدمة في بيانات الربع الأول لعام 2020م. وقد جاء هذا التأثير من:
  - زيادة التكاليف المترتبة عن توفير الحماية لعملائنا والمواطنين والمقيمين وعن الجهود المبذولة لاستدامة الخدمات في المجالات الاقتصادية الحيوية.
  - انخفاض الإيرادات في بعض الأنشطة التجارية وكذلك انخفاض مؤقت في معدل الإشغال للأعمال التجارية الجارية وتوقف نشاط المرافق المغلقة مثل المدارس.هذا التأثير قصير المدى وستعود الشركة إلى مستويات الأداء الطبيعية مع إعادة فتح الأنشطة الاقتصادية.
4. تشمل التكاليف المترتبة أيضاً الدعم المجاني الذي تقدمه النهضة للحكومة من خلال برنامج (خدمة للوطن)، حيث قدمنا مئات الآلاف من الوجبات لمراكز الحجر الصحي ومراكز السيطرة على الجائحة في كافة محافظات السلطنة. وسيستمر هذا الدعم من أجل مكافحة جائحة كوفيد 19 وضمان عودة النشاط الاقتصادي في أقرب فرصة سانحة.

وتفضلوا بقبول وافر الاحترام والتقدير،

  
عن/ النهضة للخدمات ش.م.ع.





Date: 14<sup>th</sup> July 2020

After compliments,

**Subject: Initial Unaudited Results for the Six Months ended 30<sup>th</sup> June 2020**

Pursuant to Article 280 of the Executive Regulation of the Capital Market Law issued by the Capital Market Authority, Renaissance Services SAOG (the company) discloses the following initial unaudited results for the six months ended 30<sup>th</sup> June 2020.

	<b>H1 2020</b>	H1 2019	Change
	<b>Rial'000</b>	Rial'000	
<b>Continuing operations</b>			
<b>Revenue</b>	<b>54,801</b>	51,058	7.3%
Operating costs	<b>(47,105)</b>	(45,752)	(3.0%)
<b>Profit from operations</b>	<b>7,696</b>	5,306	45.0%
Finance costs	<b>(2,348)</b>	(2,672)	12.1%
Tax	<b>(7)</b>	(650)	98.9%
<b>Net profit after tax from continuing operations</b>	<b>5,341</b>	1,984	169.2%
<b>Discontinued operations</b>			
Net profit after tax from discontinued operations (Note 1)	-	10,611	-
<b>Net profit</b>	<b>5,341</b>	12,595	(57.6%)
<b>Net profit attributable to:</b>			
Shareholders of the parent company	<b>4,001</b>	7,831	(48.9%)
Non-controlling interest (Note 1)	<b>1,340</b>	4,764	(71.9%)
	<b>5,341</b>	12,595	(57.6%)

**Notes:**

- Net profit after tax from discontinued operations for H1 2019 represents net profit of Topaz Energy and Marine Limited (Topaz). Non-controlling interest (NCI) for H1 2019 includes NCI relating to Topaz RO 4.5 million. Renaissance had divested Topaz in Q3 2019.
- These numbers are estimates and precise unaudited actual results are likely to differ from these estimates to some degree.
- The temporary impact of Covid-19 in Q2 is in line with the guidance provided in our Q1 2020 statement. The impact comes from:
  - increased costs to protect our customers and our people; and to sustain services in vital areas of the economy
  - lower revenue in some areas of business activity, temporary lower occupancy in ongoing business and no activity in closed facilities such as schoolsThis impact is short term. The company should return to normal levels of performance as the economy reopens.
- The increased costs also include free-of-cost support to government in our *In Service of the Nation* programme, in which we have provided hundreds of thousands of meals to quarantine and outbreak centres in every governorate of the country. This support continues in the fight against COVID-19 to ensure the earliest possible return to economic activity.

With best regards,

For/ Renaissance Services SAOG

